

Rideau Street and William Street Renewal

Réfection des rues Rideau et William

Working Together Through Construction

The City is committed to working collaboratively and continuously with affected parties during the construction period. The City will:

- Notify residents of ongoing and upcoming work via an E-Newsletter **(Sign up today at www.ottawa.ca/esubscriptions)**
- Keep lines of communication open between the City, its contractor, area institutions, businesses and community associations;
- Make best efforts to schedule construction activities that work around special events and promotions;
- Actively involve adjacent institutions, business associations, landowners, and residents in finding solutions to manage the project's construction period disruption; and

Des travaux dans l'harmonie

La Ville s'engage à collaborer avec les parties concernées tout au long des travaux. Elle fera le nécessaire pour :

- informer les résidents des activités en cours et à venir au moyen d'un bulletin électronique **(abonnez-vous à ww.ottawa.ca/cyberabonnement)**;
- gardera ouvertes les voies de communication entre la Ville, l'entrepreneur, et les établissements, entreprises et associations communautaires du secteur;
- planifier les activités de construction autour des événements spéciaux et promotionnels;
- mobiliser les établissements, entreprises, propriétaires et résidents du secteur afin qu'ils puissent participer activement à la recherche de solutions pour gérer les perturbations causées par les travaux.

